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Abstract (en)

[origin: CN114590721A] The invention relates to an articulated boom crane for offshore applications, said articulated boom crane (1) comprising a
crane shell (2), an articulated boom (3) carried by said crane shell (2), means (4) for operating said crane shell (2) and said articulated boom (3),
and control means (5) for controlling said operating means (4). The control device (5) comprises an active compensation module (51) designed

to control the operating device (4) taking into account data from the motion reference unit (7) in order to stabilize the downstream end (323) of the
boom (32) advantageously in the horizontal and/or vertical position and also preferably in all directions.

Abstract (fr)

La présente invention concerne une grue a fléche articulée, pour application offshore, laquelle grue a fleche articulée (1) comprend une structure
support (2), une fleche articulée (3), portée par ladite structure support (2), des moyens de manceuvre (4) de ladite structure support (2) et de ladite
fleche articulée (3), et des moyens de commande (5), pour le pilotage desdits moyens de manceuvre (4).Les moyens de commande (5) comportent
un module de compensation active (51) qui est congu pour piloter lesdits moyens de manceuvre (4), tenant compte de données provenant d'un
module d'acquisition des mouvements (7), de sorte a stabiliser une extrémité aval (323) de la fleche terminale (32), avantageusement dans un plan
horizontal et/ou une position verticale, de préférence encore dans toutes les directions.
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